
  

AFA   Escola   Pare   Poveda   
  

ACTA   DE   L’ASSEMBLEA   GENERAL   
  

Iden�ficació   de   la   sessió   
Número:   2/2020-2021   
Caràcter:   Ordinari   
Data:   25   de   maig   de   2021   
Horari:   de   19:15   a   22:00h.  
Lloc:   Virtual.   Aplicació   Meet.     

  
Hi   assisteixen   (24)   
Milagros  Calvo,  Pilar  Vergara,  Jeaneth  López,  Raquel  Méndez,  Àngels  Sancho,  Isabel             
Pueyo,  Gemma  González,  Núria  Cánovas,  Sandra  Puig,  Núria  Ferrer,  Belén  Iracheta,             
Maria  Moreno,  Kathy  Ramos,  Marcelo  A.  DiGrigoli,  Lucia  Mar�nez,  Rosalia  Guarachi,             
Luis  Márquez,  Montserrat  Ruiz,  Tamara  Koyick,  Gloria  Perez,  Paola  Bevilacqua,            
Valen�na   Pasquino,   Manuel   Redondo.   

  
  

Ordre   del   dia   
  

1. Lectura   i   aprovació   de   l’acta   anterior.   
2. Revisió   i   aprovació   dels   Estatuts   i   del   nou   Reglament   de   Règim   Intern   de   l’AFA.   
3. Servei   de   Menjador:   aprovació   del   proveïdor   del   Servei   pel   curs   21-22.   
4. Seguiment   de   la   situació   d’impagaments.   
5. Revisió   i   aprovació   de   la   quota   de   l’AFA   
6. Revisió   i   Aprovació   de   les   Extraescolars   pel   curs   21-22.   
7. Votació   de   les   Colònies   organitzades   per   l’AFA   pel   curs   21-22.   
8. Crida   a   la   incorporació   de   nous   membres   a   la   Junta.     
9. Precs   i   Preguntes.   

  
  

1. Lectura   i   aprovació   de   l’acta   anterior     
  

Es  procedeix  a  repassar  els  punts  acordats  a  l’assemblea  anterior,  del  1  de  desembre                
del   2021.     
L’acta   s’aprova   amb   15   vots   favorables   i   3   abstencions.   
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2. Revisió   i   aprovació   dels   Estatuts   i   del   nou   Reglament   de   Règim   Intern   de   l’AFA.   
  

La  Comissió  d’Actualització  dels  Estatuts  i  del  Reglament,  cons�tuida  en  l’Anterior            
Assemblea  General,  passa  a  exposar,  després  de  la  revisió  en  detall  d’ambdós              
documents  i  de  les  per�nents  consultes  realitzades  al  AFFAC  ( Associacions  Federades             
de   Famílies   d’Alumnes   de   Catalunya )    els   punts   que   passen   a   modificar-se:   

  
Estatuts :  

● Art.4  S’ elimina  l’afiliació  mitjançant   quota  reduïda  per  a  persones  alienes  a             
l’Escola.   

● Art.5  S’afegeix  el  punt   d)  signatura  de  la  carta  de  compromís  dels  socis .  La  Pilar                 
Vergara  explica  que  aquest  document  és  un  formalisme  més  que  pretén  recollir              
tant  els  drets  com  els  deures  del  socis.  No  representa  cap  vinculació  adicional,               
pretén  aclarir  i  exposar  breument  quin  compromís  s’adquireix  al  passar  a             
formar   part   de   l’AFA.   

● Art.12.4  Es   modifica  per  donar compliment  a  la  nova  Llei  de  Protecció  de               
Dades .  ‘Les  candidatures  que  es  presen�n  formalment  tenen  dret  a  que  la  junta               
direc�va  faci  arribar  als  socis  de  l’en�tat  la  informació  que  aquells  vulguin  fer               
arribar-los,   durant   el   procés   electoral,   en   relació   a   les   candidatures.   

● Art.13.5  Indicava  que  els  membres  de  la  Junta  Direc�va  estaven  exempts  del              
pagament  de  les  quotes  ordinàries.  Es  restringeix  l’ exempció  a  una   única  quota              
per  família,  sempre  i  quan  la  Junta  Direc�va  confirmi  que  és  possible              
econòmicament   i   que   la   par�cipació   del   membre   sigui   significa�va.   

● Art.19  Exigia  l’existència  �sica  d’un  Llibre  d’Actes  on  es  recollien  totes  les  actes               
amb  els  corresponents  acords.  Després  de  la  consulta  llançada  al  AFFAC,  i  arrel               
de  la  situació  produïda  amb  mo�u  de  la  COVID,  AFFAC  confirma  la  validesa  legal                
de  disposar  d’aquest   llibre  d’actes  en  format  electrònic .  Es  modifica  l’ar�cle  per              
donar   cabuda   a   aquesta   opció.   

● Art.24  Es  modifica  afegint  que  els   responsables  de  cada  comissió  hauran             
d’informar  degudament  sobre  l’ac�vitat  i  les  ges�ons  realitzades  des  de  la  seva              
comissió   en   les   diferents    juntes .     

  
Reglament   de   Règim   Intern:   

  
● S’actualitza   el   document   amb   les    Comissions   vigents .   
● Es  modifica  el  punt  1.6.  el  qual  estableix  que  la   Direcció  de  l’escola  pot  assis�r  i                  

par�cipar  a  les  reunions  de  Junta,  amb  veu  però  sense  vot,  amb  la  finalitat                
d’enfor�r  les  relacions  entre  les  dues  en�tats,  i  s'afegeix  ‘ quan  ho  sol·lici�n  els               
membres   de   la   junta.     

● Es  modifica  el  document  per  tal  d’incloure,  com  a   falta  greu ,  el   no  pagament                
d’un  rebut,  bé  sigui  el  rebut   total  o  una  part  del  mateix  ( parcial ).  En  aquest                 
punt  la  Pilar  Vergara  explica  que,  arrel  de  la  situació  viscuda  aquest  any  amb  el                 
seguiment  d’impagaments,  s’ha  fet  la  per�nent  consulta  legal  per  tal  d’establir             
aquest  punt.  La  Pilar  vol  remarcar  que  no  s’està  parlant  d’un  retard  en  el                
pagament  ni  del  cas  d’algunes  famílies  amb  dificultats  econòmiques  que  ja             
s’han   posat   en   contacte   amb   l’AFA   per   cercar   sol.lucions   o   demanar   ajuda.   
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● En  el  cas  de  retard  en  la  recollida  d’un  alumne  a  la  finalització  d’una  ac�vitat                 
organitzada  de  l’AFA  (  5min.),  i  després  d’intentar  localitzar  a  la  família  o  tutors,                
s’afegeix   que   es   procedirà   a   passar   a   l’infant   al    servei   d’Acollida .   
Sobre  la  sanció  de  10€  per  cada  mig  hora  de  retard,  s’afegeix  que  la   sanció                 
s’aplicarà  en  els  casos  en  els  que  els  responsables  del  menor   no  avisin  a  l’AFA                
del  retard   en  la  recollida  i/o  es  consta�   despreocupació  per  part  dels              
responsables   del   menor.     

● S' elimina    el    descompte   per   domiciliació   bancària .   
● Es  revisa  l’elecció  i  aprovació  dels   delegats  de  classe .  Segons  el  reglament              

vigent,  els  delegats  han  de  ser  socis  de  l’AFA  i  la  Junta  Direc�va  els  aprova.  Això                  
no   es   compleix.   S’ha   de   decidir   com   es   modifica   aquest   punt.   
La  Pilar  Vergara  remarca  que  el  rol  del  delegat  és  crucial  i  que  cal  assegurar  que                  
recau  en  una  persona  neutral  i  objec�va.  Com  que  malauradament  no  sempre              
s’ha  aconseguit  aquest  objec�u,  per  tal  d’impulsar-ho  proposa  llançar  la            
següent  consulta  tant  al  AFFAC  com  a  la  Direcció  de  l’Escola:  establir  com  a                
requisit  indispensable  ser  soci  de  l’AFA  per  tal  de  rebre  el  càrrec  de               
delegat/delegada.   

  
  

S’aproven  les  modificacions  fetes  als  documents  així  com  les  propostes  de  consulta              
plantejades   amb   19   vots   favorables   i   1   abstenció .   

  
  

3. Servei   de   Menjador:   aprovació   del   proveïdor   del   Servei   pel   curs   21-22.   
  

La  Gemma  Gonzalez  de  la  Comissió  de  Menjador  exposa  en  detall  tot  el  treball  fet                 
aquest   curs   des   de   la   Comissió.     

  
Davant  les  queixes  rebudes  i  els  problemes  detectats,  la  Comissió  de  Menjador              
decideix  d’una  banda  fer  un  anàlisi  i  un  seguiment  més  profund  del  servei  de  menjador                 
ofert  per  Alcoes;  i  d’una  altra  banda  consultar  el  mercat  per  tal  de  comparar  i  avaluar                  
altres   empreses.   

  
Així  doncs,  des  del  desembre  i  fins  al  febrer,  la  Comissió  contacta  amb  4  empreses  del                  
sector.  Després  de  conèixer  els  diferents  projectes,  es  queda  amb  una  possible              
candidata   i   descarta   3   dels   par�cipants   pels   següents   mo�us:     

- una   empresa   es   descarta   per   l’elevat   preu.   
- l’altre,  al  ser  una  coopera�va  que  ens  demanava  formar-hi  part,  es  descarta  per               

tractar  d'evitar  riscos.  Es  buscava  promoure  un  canvi  que  man�ngués            
l’estabilitat   de   la   que   ja   es   disposava.   

- la  tercera,  una  companyia  mul�nacional,  es  descarta  pel  fet  de  ser  una  gran               
companyia  que  no  podria  mantenir  la  relació  propera  que  necessita  l’Escola  en              
el   dia   a   dia.   
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Al  març,  la  Comissió  es  reuneix  amb  Alcoes  per  tal  d’exposar  tots  els  dubtes  i  els                  
problemes  detectats.  En  aquesta  reunió  se’ls  fa  entrega  d’una  Carta  de  modificació  de               
Contracte  que  atura  el  període  en  el  que  es  considera  prorrogat  el  contracte  actual  i                 
que  permet  obrir  un  període  de  revisió  del  servei,  en  aquest  cas  de  2  mesos.  En                  
aquesta  reunió,  per  tant,  es  dóna  a  Alcoes  la  oportunitat  d’incorporar  el  feedback  rebut                
i   per   tant   de   millorar   el   servei.   

  
Des   de   la   Comissió   es   proposen   les   següents   millores:   

- Increment   de   la   comunicació   cap   a   les   famílies   i   cap   a   la   Comissió     
- Recuperació   de   les   ac�vitats   dels   migdia.   
- Introducció   de   nous   aliments   ecològics   i   integrals.   
- Desenvolupament   d’un   nou   projecte   educa�u   pel   proper   curs.   
- Es   demana   també   conèixer   l’organigrama   empresarial   actual.   

  
Després  de  la  reunió  del  Març,  la  Comissió  marca  diferents  reunions  de  seguiment  en                
les   que   es   supervisa,   juntament   amb   l’Escola,    tots   els   aspectes   a   millorar.   

  
Paral·lelament  el  4  de  maig,  la  Gemma  realitza  una  visita  no  anunciada  al  servei  per  tal                  
de  veure  de  primera  mà  la  incorporació  dels  inputs  donats.  La  impressió  que  s’emporta                
la   Gemma   és   bastant   bona,   quant   a   ges�ó   del   servei,   quan�tat   i   qualitat   del   menjar.   

  
Després  d’aquests  dos  mesos  de  seguiment,  es  conclou  des  de  la  Comissió  de               
Menjador   que   Alcoes   s’ha   esforçat   en   la   millora   del   servei   de   menjador:   

- Han  presentat  un  esborrany  de  projecte  educa�u  que  serà  defini�u  pel  proper              
curs.     

- Han  tornat  ha  fet  ac�vitats  durant  l’espai  de  migdia:  ac�vitats  educa�ves  com  la               
piràmide  de  l’alimentació  i  taller  de  treball  sobre  el  bullying,  i  d’altres  més               
lúdiques   com   el   taller   de   polseres.   

- També  han  comunicat  diferents  accions  a  través  del  blog  del  menjador  i  el  blog                
de   l’AFA.   

  
Per  tots  aquests  mo�us,  des  de  la  Comissió  es  demana  sotmetre  a  votació  la                
con�nuació  amb  Alcoes  per  un  any  més.  Des  de  la  Comissió  es  con�nuarà  mantenint                
un   seguiment   exhaus�u   del   servei   combinat   amb   visites   periòdiques   de   control.   

  
  

Abans  de  portar  a  votació,  la  Valen�na  Pasquino  exposa  que  està  preocupada  per  la                
desmo�vació  del  monitoratge  i  la  ges�ó  dels  conflictes  que  estan  duent  a  terme  amb                
càs�gs  con�nus.  La  Comissió  explica  que  és  un  dels  punts  que  també  han  tractat  amb                 
Alcoes.  La  problemà�ca  que  tenen  és  l’alta  rotació  de  la  plan�lla,  donat  que               
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normalment  són  gent  jove  que  depén  d’estudis  i  que  treballen  un  número  pe�t               
d’hores.  La  Comissió  explica  que  s’ha  demanat  a  Alcoes  la  fidelització  de  la  plan�lla,               
proposant  la  contractació  de  personal  amb  més  edat,  entre  d’altres.  La  Comissió              
comenta  que  també  se’ls  ha  demanat  que  garanteixin  formació  con�nuada  per  tot  el               
personal.   

  
La  Maria  Moreno  proposa  també  que  es  reconsideri  la  ges�ó  de  la  migdiada  a  P3  per                  
tal  de  que  no  sigui  obligatòria  per  a  tots  els  alumnes  i  es  pugui  respectar  les  necessitats                   
de  cada  nen.  La  Pilar  Vergara  comenta  que  és  una  directriu  d’escola  i  que  per  tant  pren                   
nota   per   tractar-lo   amb   l’Escola   i   amb   Alcoes.   

  
Abans  d’iniciar  la  votació,  i  arrel  de  l’arribada  d’un  nou  assistent  es  va  demanar  la                 
iden�ficació  al  nouvingut  i  la  vinculació  amb  l’AFA  a  tots  els  assistents.  Un  usuari  va                 
indicar   que   no   era   soci   de   l’AFA.   
Des  de  presidència  se’l  convida  a  romandre  com  a  oient,  tot  i  que,  com  es  recullen  als                   
estatuts,   només   el   membres   de   l'Associació   hi   poden   par�cipar.   
Malgrat  tot,  i  degut  a  reiterades  faltes  de  respecte  cap  a  la  feina  feta  per  l'AFA,  alterant                   
l’ordre  de  l’Assemblea  i  no  atenent  als  precs  a  l’ordre  que  se  li  varen  fer,  es  va  procedir                    
a   la   seva   expulsió.   

  
A  con�nuació  es  passa  a  votar  la  con�nuació  d’Alcoes  en  el  Servei  per  un  any  més.                  
S’aprova   amb   19   vots   favorables   i   1   abstenció.     

  
  
  

4. Seguiment   de   la   situació   d’impagaments   
La  Lucia  i  la  Sandra  de  la  Comissió  de  Tresoreria  passen  a  exposar  la  situació  actual                  
quant   al   seguiment   d’impagament,   informant   que   a   data   17   de   maig:   

  
● 61   famílies   de   l‘AFA   generen   9.067€   d‘impagats.   
● D‘aquests,   6.746€   els   deuen   17   famílies.   
● En  base  a  l‘experiència  d‘altres  anys  i  aplicant  el  PROTOCOL  D‘IMPAGATS,             

calculen   que   es   podrà   recuperar   el   50%   del   deute.   
  

  
5. Revisió   i   aprovació   de   la   quota   de   l’AFA.   Propostes   Noves   Tarifes   curs   21-22   

Estem  per  tant  davant  d’un  any  deficitari.  La  Comissió  de  Tresoreria  proposa  una  sèrie                
de  mesures  per  tal  de  compensar,  d’una  banda,  la  pèrdua  vinculada  als  impagament  i,                
d’una  altra  banda,  la  davallada  d’ingressos  vinculada  a  la  baixada  d’alumnes  -el  proper               
curs   21-22   marxen   50   alumnes   de   6è   i   només   entren   25   per   P3:   
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● Ajustar   la   quota   de   l’AFA:   incrementant-la   en   5   euros.   
● Pujar   preus   en   les   extraescolars   que   ges�onem.   
● Afegir  una  matrícula  en  la  inscripció  a  les  extraescolars  per  al  personal  aliè  a                

l’AFA:   15   euros   
● Op�mitzar   la   ges�ó   de   l'acollida,   internalitzant   el   servei.   
● Reforçar   la   ges�ó   dels   impagats,   seguint   el   protocol   i   actualitzant   els   estatuts.   

  
Quant   als   preus   del   curs   vinent   la   Comissió   alhora   exposa   que:   

  
- El   preu   del   menú   de   menjador   ve   marcat   pel    Consorci.   
- El  material  escolar  tornarà  als  65  euros  que  es  pagaven  abans  de  la  COVID.                

S’explica  que  aquest  any  es  va  baixar  a  45  euros  ja  que  l’Escola  va  aprofitar  el                  
material  no  fet  servir  del  curs  19-20  per  tal  d’abara�r  costos  a  les  famílies.                
Aquest   material   ara   s’ha   exhaurit   i   cal   tornar   a   la   quota   anterior.   

- El  preu  dels  llibres  està  encara  pendent  del  llistat  defini�u  que  marqui  el               
claustre.  La  Comissió  de  Socialització  està  en  contacte  amb  l’Escola  per             
tancar-ho.   

- Ja  Nedo:  La  Comissió  explica  que  l’AFA  subvenciona  el  monitor  extra  que  cal  per                
al  desplaçament  i  que  les  famílies  assumeixen  el  cost  del  desplaçament.  Fins              
ara,  la  quota  s’havia  prorratejat  al  llarg  de  tots  el  anys  d’escola.  Aquesta               
inicia�va  en  alguns  casos  havia  generat  un  descobert:  si  un  alumne  marxa              
abans   de   finalitzar   la   primària,   la   diferència   no   abonada   l’assumeix   l’AFA.     
Per  aquests  mo�us,  des  de  la  Comissió  es  proposa  coordinar  el  pagament  del  Ja                
nedo  en  el  curs  que  es  realitza  l’ac�vitat,  fraccionant  el  cost  en  diversos               
pagaments.  Els  alumnes  d’infan�l  que  ja  han  avançat  una  part,  se'ls             
descomptarà  en  el  seu  moment.  Si  alguna  família  �ngués  dificultats  per  fer-hi              
front,   pot   apropar-se   a   l’AFA   i/o   a   l’Escola   per   parlar-ne.   

  
Quant  a  les  extraescolars,  la  Comissió  de  Tresoreria  explica  que  la  decisió  del  preu  de                 
les  extraescolars  de  Judo,  Escacs,  Anglès  i  totes  les  ges�onades  per  Vallcarca  Nord               
depèn  de  l’empresa  que  les  organitza.  En  cada  cas,  però,  la  Comissió  intenta  negociar                
els  preus  més  compe��us  possibles  per  a  les  famílies.  En  les  extraescolars  de  Dansa  i                 
Pa�natge  l’AFA  sí  que  pot  decidir,  i  passen  de  27  a  30  euros  pel  curs  vinent  com  a  part                     
de   les   mesures   esmentades   per   tal   de   compensar   el   dèficit   de   l’any   en   curs.   

  
  

A  con�nuació  es  passa  a  votar  la  pujada  de  preu  de  la  quota  de  l’AFA  i  la  resta  de                     
mesures   proposades.   S’aproven    amb   17   vots   favorables   i   2   abstencions.     

  
  

6. Revisió   i   Aprovació   de   les   Extraescolars   pel   curs   21-22   

La   Belén   Iracheta   de   la   Comissió   d’Extraescolars   passa   a   explicar   l’oferta   d’extraescolars   
que   es   vol   llançar   pel   curs   21-22.   Puntualitza   que   com   cada   any,   la   viabilitat   dependrà   
del   número   d’inscrits.     
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- Es   mantenen:   Anglès,   Bàsquet,   Dansa,   Escacs,   Futbol,   Judo,   Pa�natge.   
- Tornem  a  tenir  la  possibilitat  d’oferir:  Arts  Plàs�ques  i  Dibuix  Ar�s�c  -l’any              

passat   no   van   poder   sor�r   pel   nombre   d’inscrits.   
- Com   a   novetats:     

- Iniciació  a  l’esport  P3  i  P4  (FBC  a  Sagarra)  1hr/setmana  (P3  a  par�r  de                
gener)   

- Volei   (dilluns)   per   FBC   
  
  

La  Belén  recorda  que  a  banda  del  preu  de  cada  extraescolar  es  cobraran  4  euros                 
addicionals    per   alumne   que   corresponen   a   la   cobertura   de   l’assegurança.   

  
Es  procedeix  a  votar  l’oferta  d'extraescolars  presentada,  passant  a  ser  aprovada  amb  18               
vots   favorables   i   una   abstenció .   

  
  
  

7.   Votació   de   les   Colònies   organitzades   per   l’AFA   pel   curs   21-22   
  

La  Paola  Bevilacqua  de  la  Comissió  de  Colònies  passa  a  explicar  com  seran  les  colònies                 
d’aquest   any:   

- Es  duran  a  terme  del  28  al  30  de  Juny  a  la  casa  La  Llobeta,  amb  la  temà�ca  del                     
circ.   

- L’empresa  contractada  és  Eix  Estels,  hem  treballat  amb  ells  anys  anteriors  amb              
bon   feedback.   

- En   total   tenim    51   par�cipants   de   P5-6è   
- Comptem   amb   3   mares   voluntàries   

  
Quant  a  les  colònies  de  l’any  vinent  la  Paola  comenta  que  la  intenció  de  Direcció  és  fer                   
colònies  des  de  P5  fins  a  6è.  La  Paola  pregunta  a  l'Assemblea  si  es  creu  convenient                  
mantenir   llavors   les   colònies   organitzades   per   l’AFA   a   final   de   curs.     
Després  d’un  breu  debat  es  proposa  esperar  al  novembre  per  veure  si  la  proposta  de                 
Direcció  es  pot  dur  a  terme  per  poder  votar  en  Assemblea  si  es  con�nua  o  no  amb  les                    
colònies   de   l’AFA.   

  
Es  porta  a  votació  la  proposta  d’esperar  al  novembre  del  21  per  avaluar  la  con�nuïtat                 
de   les   colònies   ges�onades   per   l’AFA.   S’aprova   per   unanimitat   amb   17   vots   favorables.     

  
  

8.   Crida   a   la   incorporació   de   nous   membres   a   la   Junta.   
  

La  Pilar  Vergara  obre  aquest  punt  explicant  que  diferents  persones  de  la  Junta               
finalitzaran  primària  entre  aquest  any  i  el  vinent,  en  concret  2  aquest  any  i  3  el  curs                   
21-22.  La  Pilar  explica  que  a  dia  d’avui  l’AFA  té  Comissions  que  necessiten  suport                
(Relacions  Externes,  Informà�ca  i  Comunicació)  i  d’altres  on  fan  falta  més  mans              
(Extraescolars,   Coeducació   i   NEE,   Casals   i   Colònies,   Menjador,   Relacions   AFA-Escola)   
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La  Pilar  anima  als  assistents  a  unir-se  explicant  breument  què  significa  formar  part               
ac�va,  com  d’important  és  poder  formar-ne  part  de  la  comunitat  des  de  la  perspec�va                
de  voluntariat  i  remarca  que  al  final  tota  la  feina  que  fem  és  per  les  famílies  de  l’escola  i                     
per   la   nostra   pròpia.     

  
La  Pilar  llança  crida  i  la  Maria  Moreno  i  la  Valen�na  Pasquino  es  presenten  voluntàries                 
per  unir-se.  Els  presents  a  l'Assemblea  per  unanimitat  donen  l’aprovació  a  les  noves               
incorporacions.     

  
  

9.   Precs   i   Preguntes.   
  

Es   recullen   en   aquesta   secció   les   preguntes   rebudes   al   llarg   de   l'Assemblea:   
  
➢ Es  realitza  consulta  sobre  el  cost  del  servei  d’acollida  ges�onat  per  l’AFA  per               

garan�r  la  cobertura  de  l'úl�ma  hora  del  dia  en  les  setmanes  que  l’escola  fa                
jornada   intensiva.     
La  Pilar  Vergara  explica  que  al  setembre  del  2020  en  el  Consell  Escolar  es                
decideix  tornar  a  la  Jornada  Intensiva  per  a  les  dues  darreres  setmanes  de  curs,                
tal  i  com  ja  es  du  a  terme  a  la  majoria  d’Escoles  Públiques.  Amb  aquest  canvi,                  
però,  el  Servei  de  Menjador  passa  a  finalitzar  a  les  15.30  hores.  Per  tal  de  donar                  
una  sol.lució  a  les  famílies,  l’AFA  es  posa  en  marxa  i  busca  diferents  serveis  que                 
cobreixin  la  darrera  hora.  L’opció  més  econòmica  és  la  que  es  proposa  a  les                
famílies  que  consisteix  en  un  servei  d’acollida  amb  un  cost  15  euros  en  total                
pels   11   dies   o   de   2.80   euros   per   dia   que   es   necessi�.     
La  Pilar  aclareix  també  que  no  hi  havia  la  possibilitat  d’avançar  les  extraescolars               
donat  que  els  monitors  que  les  duen  a  terme  treballen  en  altres  centres  /  llocs                 
de   treball   i   no   poden   iniciar   les   ac�vitats   abans.   
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Acords   
  

1. S’aprova  per  unanimitat  L’acta  de  l’Assemblea  anterior  amb  15  vots  favorables  i              
3   abstencions   

2. S’aproven  les  modificacions  fetes  als  Esta�us  i  al  Reglament  de  Règim  Intern  així               
com   les   propostes   de   consulta   plantejades   amb   19   vots   favorables   i   1   abstenció.   

3. S’aprova  la  con�nuació  d’Alcoes  en  el  Servei  de  Menjador  amb  19  vots              
favorables   i   1   abstenció.     

4. S’aprova  la  pujada  de  5  euros  en  la  quota  anual  de  l’AFA  així  com  la  resta  de                   
mesures   proposades   amb   17   vots   favorables   i   2   abstencions.   

5. S’aprova  l’oferta  d'extraescolars  presentada  pel  curs  21-22  amb  18  vots            
favorables   i   una   abstenció.  

6. S’aprova  la  proposta  d’esperar  al  novembre  del  2021  per  avaluar  la  con�nuïtat              
de   les   colònies   ges�onades   per   l’AFA   per   unanimitat,   amb   17   vots   favorables.   

7. S’aprova  per  unanimitat  i  es  dona  la  benvinguta  a  la  Junta  a  la  Maria  Moreno  i  a                   
la   Valen�na   Pasquino.   

  
  
  
  
  
  

  
La   secretaria   fa   constar   que   la   reunió   acaba   a   les   22h.   
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El   secretari   

Núria   Cánovas   

  

Vist   i   plau  

La   presidenta  

Pilar   Vergara   

  


